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Ska det kunna finnas hunddagis i Linköping?

Väldigt många Linköpingsbor har hundar, de är glada och stolta hundägare. De är

också ofta yrkesarbetande. Många behöver tillsyn av hundarna medan de är på

jobbet. Idag finns inga hunddagis med en permanent lösning inom staden. De få som

finns någorlunda centralt lever på lånad tid, med tillfälliga lösningar. Utanför

detaljplanelagt område, på landet finns ett flertal hunddagis, men de kräver oftast bil

för att ta sig till. Om hundägarna inte bor i närheten av dem innebär det också stora

omvägar.

Problemet i Linköping är att det i stort sett inte finns några detaljplaner som tillåter

djurhållning. Därför kan inte hunddagis tillåtas permanent i staden, de kan som bäst

få tillfälligt lov i upp till 15 år. Det är inte ens i enlighet med syftet med tillfälliga lov.

Tillfälliga lov ska ges för att lösa tillfälliga behov. Men behovet av hundtillsyn i

Linköping är inte tillfälligt. Hunden har varit människans bästa vän under lång tid,

och kommer fortsätta vara det!

För några år sedan lade jag en motion i kommunfullmäktige om att vi skulle ge

tillåtelse för djurhållning som veterinärverksamhet och hunddagis i detaljplaner i

områden där det lämpade sig. Motionen avslogs tyvärr av kommunfullmäktige, men

problemet kvarstår. Hur ska den dagliga djurtillsynen tillgodoses i Linköping?

Fråga till ansvarigt kommunalråd:

● Ser kommunalrådet några snabba lösningar för att på kort sikt säkra att

hunddagis kan finnas i Linköping?

● Hur ska vi långsiktigt lösa situationen för hunddagis och veterinärkliniker i

Linköping?
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